Медицинский перевод англ-рус.

Coronary Vascular Technologies

Considered its core business, Medtronic Vascular's coronary business unit develops a full line of products for use in the diagnosis and treatment of coronary arteries that are restricted or blocked by atherosclerotic plaque. Primary products include coronary stents (for both smaller and larger vessels), guide catheters, balloon catheters, diagnostic catheters and guidewires. 

S660 with Discrete Technology Coronary Stent System

Pioneer in small vessel stenting with proven clinical results

Small Vessel Stenting Leaves No Margin For Error

Distal lesions. Tortuosity. Tight crossings. With its unique, modular design, the Medtronic Vascular S660 Coronary Stent System sets the standard for deliverability to small vessels—a standard that remains unmatched.

Now available in 2.75-mm diameters, the S660 small vessel coronary stent expands your treatment options for accurate sizing and precision stenting. 

Custom-Designed Clinical Solution

The challenges inherent in small vessel stenting require special design considerations. The S660 has six crowns, and both its metal-to-artery ratio and strut thickness have been optimized for small vessels.

The S660 is not only specifically designed for small vessels, but is also available in two diameters (2.5 mm & 2.75 mm) for more versatile and precise stenting.

Stents Designed for Your Specific Need

Designed to Deliver and Support

S660 offers all the benefits of Medtronic Vascular's unique modular design: unsurpassed deliverability and remarkable flexibility, with efficient scaffolding.

Smooth struts and Medtronic Vascular's patented Secure Technology stent retention system enhance trackability.

The Medtronic Vascular S660 Coronary Stent System requires less force to track compared to laser-cut stents.

*Data on file at Medtronic Vascular; force required to track same distance.
†Data on file at Medtronic Vascular; force required to achieve equal displacement
Clinically Proven Results

Results from ICARUS* II Study

*International Coronary Artery Revascularization Using S660, a prospective, nonrandomized, multicenter study performed outside the United States using the S660 2.5-mm small vessel stent.
†Procedural success defined as a target lesion residual stenosis of [image: image1.png]


20%
Reach with confidence for the S660 small vessel stent—the pioneer in small vessel stenting with proven clinical results.
Технологии коронарно-сосудистой терапии 

В настоящий момент бизнес-отдел «Медтроник Вэскьюлар» активно разрабатывает полный набор средств для диагностирования и лечения коронарных артерий, частично или полностью блокированных атеросклерозными бляшками. Основными терапевтическими средствами являются коронарные стенты (как для крупных, так и для мелких сосудов), катетерные проводники, баллонные катетеры, диагностические катетеры и проволочные направители.

S660 с системой тонкой технологии коронарных стентов

Ведущие производители стентов для мелких сосудов - качество подтверждено клиническими исследованиями.

Стентирование мелких сосудов требует особой тщательности.

Дистальное поражение, гибкость, плотное кроссирование, уникальный модульный дизайн – характеристики, позволяющие системе коронарных стентов S660 от «Медтроник Вэскьюлар» установить непревзойдённый стандарт подвода к мелким сосудам.

Недавно поступивший в продажу, коронарный стент для мелких сосудов S660 2,75 мм диаметром расширяет возможности лечения, позволяя большую точность стентирования благодаря более точному соответствию размеру сосуда.

Новый и своеобразный дизайн

Сложности стентирования мелких сосудов обуславливают необходимость в особых дизайнах. Специфика S660 - шесть коронок, пропорции «металл-артерия» и толщина укрепителей отлажены специально для мелких сосудов.

S660 специально создан для тонких сосудов, он выпускается в двух диаметрах (2,5 мм и 2,57 мм), позволяя выбрать более подходящий для каждого случая вариант.

Стенты, максимально удовлетворяющие ваши специфические нужды.

Точное попадание и хорошая фиксация

S660 воплощает все выгоды уникального модульного дизайна от «Медтроник Вэскьюлар»: непревзойдённые возможности подвода и поразительную гибкость вкупе с эффективными накладками.

Гладкие подводы и запатентованная безопасная технология «Медтроник Вэскьюлар» удержания стента увеличивают возможности отслеживания.

Система коронарных стентов S660 от «Медтроник Вэскьюлар» требует меньше усилий для отслеживания по сравнению со стентами лазерной нарезки.

Стент для мелких сосудов S660 – лидер в стентировании мелких сосудов, чьё качество подтверждено клиническими исследованиями – станет надёжным инструментом в Ваших руках.
